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Organisationsnummer 875001-8205 Styrelsemöte nr 18

Plats: kansliet, Slottsgatan Örebro, Onsdag den 20 september 2023, kl 17:30.

Kallade: Jan Greve, Sara Hillersberg, Gösta Hedlund, Hanna Sjöberg, Henrik Werge,
Gunnel Zenk Tjänsteperson: David Johansson
Gäst vid mötet: Jonas Ohlsson
Anmält förhinder: Gösta Hedlund
Med digitalt via Teams: Sara Hillersberg, Hanna Sjöberg, Gunnel Zenk, samt Henrik Werge.
Närvaro på kansliet: Jan Greve, David Johansson, Jonas Ohlsson, Henrik Werge.

1. Mötet förklaras öppnat
2. Henrik Werge väljs till mötesordförande
3. Hanna Sjöberg väljs till mötessekreterare
4. Jan Greve väljs till justerare
5. Föregående protokoll godkändes
6. Fråga om hyresdelning avseende kansliet på Slottsgatan. BESLUT: godkänt

Länsförbundet debiterar hyra för de föreningar som vistas i lokalen. Dessa föreningar
är Botaniska Sällskapet i Örebro län, Naturskyddsföreningen Örebro kretsen och
Närke Ornitologiska förening. När dessa betalat varsin del, delas återstoden mellan
Hopajola och kansliet,vilket till en del kommer att reducera hyrans summa för
Hopajola, något som framförts önskemål om.

7. Ekonomisk rapport från kassör Jan: 1/Föreningen har tidigare ansökt om kreditkort
för David och Anna. Banken har ännu inte verkställt detta eftersom det krävs att
föreningen kompletterar ansökan med diverse handlingar. Det finns egentligen inte
något skäl för att knyta en kredit till korten och därför beslutades det att i båda fallen
låta banken omvandla kreditkort till bankkort.
2/Styrelsen informeras om att det sedan flera år tillbaka finns en fordran på en av
länets kommuner. Fordran härrör från ett projekt där Länsförbundet bar
projektkostnaden och i efterhand rekvirerade likvid från kommunen (som i sin tur
erhöll medel från en extern finansiär). Knappt 90 000 återstår att betala. Trots
upprepade påstötningar har kommunen inte betalat – man hävdar att det inte finns
några pengar kvar ”på kontot”. Tjänstemannen som handhade ärendet har flyttat till
en förvaltning i en annan kommun. Naturskyddsföreningen fortsätter att driva ärendet
(eventuellt till inkasso) men får räkna med att i bokslutet för 2023 minska redovisat
resultat för 2023 med 90 000 kr. Det är ett ansenligt belopp men innebär inte något
direkt hot mot föreningens ekonomi (där eget kapital vid årsskiftet 2022 uppgick till
736 000 kr).
3/Föreningen har tre bankkonton varav två är anslutna till Swish. För att minska
bankavgifterna beslutades att ta bort Swish-funktionen på ett av bankkontona.

8. Rapport från verksamhetsutvecklaren David: 1/ Skogsstrategin (kyrkan och skogen)
har gått ut till alla länsförbund. I slutet av november landar strategin hos samtliga
länsförbund. 2/ Vi planerar en kampanj med namnet ”Granne Med Ett Kalhygge”. Vi
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behöver nå ut till ”Vanligt” folk och detta är ett försök. David gör ett förslag på en
kortfilm som länkar vidare till www.kalhyggesomgranne.se där mera fakta finns. När
vi är klara med hemsida och filmer skickar vi ut detta till samtliga regioner så att de
kan vara med om de vill. 3/ Möte med kommunerna runt Vättern. Man pumpar ut
PFAS i Vättern, Örebro kommun får betala vattenledningen. Får David fortsätta jobba
med det här? Beslut: Ja. 4/Verksamhetskonferens: vad vill man prata om? Lördag
söndag 28-29/10. 5/Verksamhetsutvecklare-konferens i Stockholm: program har
kommit. Hur skapar vi mera samarbete? Hur får vi flera gemensamma kampanjer?
Skapa en regiongrupp med möten regioner emellan: en styrelsemedlem från varje
länsförbund: Värmland, Södermanland, Västmanland, Uppland, Norrbotten,
Västerbotten, Jämtland, Gävle-Dalarna, Örebro. 6/ Idé: gå ut och be om pengar för
till exempel marknadsföring av projekt: be om stöd från medlemmar och allmänheten.
Riks gör ibland redan så. Folk vill kanske ge pengar till regionala projekt: det känns
närmre. Tas upp som punkt vid nästa möte.

9. Rapport från ordföranden Henrik: En ordförandekonferens för alla
länsförbundsordförande kommer att hållas på rikskansliet Stockholm, Henrik kommer
att delta, 21-22 oktober 2023.

10. Lägesrapport angående Törsjö: Henrik har skickat in kompletterande uppgifter till den
juridiska instans som önskade sådana handlingar. Annars inväntar vi svaret,
eventuellt via domstolsbeslut, på överklagandet om att anlägga en godsterminal, ett
överklagande som Naturskyddsföreningen Örebro Län gjorde under försommaren
2023.

11. Projektrapport från Jonas O: Jonas berättar om de tre projekt där han är aktivt
ansvarig projektledare. Projekt 1) Lärande Vatten 3, återställer vattendrag
tillsammans med skolelever. Projekt 2) Våtmark & Vatten 2, återställer mossar och
myrar, tillsammans med skolelever: sjundeklassare från Stora Valla, Degerfors.
Projekt 3) Våtmark & Vatten 3 är utan skolelever. I de två projekten där skolelever
deltar så utför eleverna manuella åtgärder, och får ökad kännedom om
naturvårdande yrken, då man träffar personer från olika yrkeskategorier inom
området, tex Anna Eklund från Hjälmaren Vattenvårdsförbund, Sebastian Fall, som
utför vattenrestaurering (Länsstyrelsen Örebro län), och en fiskevårdskonsult, också
denne från Länsstyrelsen som inventerar fisk i vattendrag. Man har inom projekt 1)
Lärande Vatten, lektioner med samma klass i tre olika steg där man möter olika
kvaliteter: steg ett handlar om Öring- och flodpärlmusslan med rundvandring i
Pershyttan, där man får se ett friskt ekosystem. Steg två förs eleverna till ett rensat
vattendrag, där inga förutsättningar för öring eller flodpärlmusslor finns. På den
platsen utförs naturvårdande åtgärder med ledning av Länsstyrelsen. Steg tre är en
studieresa till Skogsmästareskolan vid SLU Skinnskatteberg där de får träffa Johan
Törnblom som berättar om sitt forskningsarbete med flodpärlmusslor. Eleverna tycker
över lag att allt det här är väldigt roligt och intressant. I år har totalt fler än 150 elever
varit med. Man tar en klassgrupp alltså en (1) dag istället för tre dagar. I Örebro
samarbetar Jonas med elever och gymnasieklasser från Rudbecksskolan och
Virginska skolan. Alléskolan i Hallsberg är en tredje skola. I år har en bonus varit ett
samarbete med Lotta Sörman i Nora, som haft lektioner för en barn & fritidsklass från
Virginska skolan. De har besökt naturreservat där Lotta har utformat och delat en
naturlektion, sedan har i sin tur barn & fritidsklassen utformat sin egen version av
naturlektion som delats med 6-åringar i barngrupper. Den 31 december 2024
avslutas projektet som inte har elever, de två andra projekten med elever avslutas 28
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februari 2025. Förutom elevernas manuella arbete så anlitas professionell
arbetskraft, en entreprenör som utför maskinella större grävarbeten och skapar större
mossproppar som mer komplett restaurerar våtmarkerna. Edsbackamossen i
Degerfors kommun är nu en restaurerad våtmark. Sveaskog är nöjda och har gett
bifall till att våtmarksprojektet 2 ska restaurera nästa mosse.

12. Rapport styrgruppen Örebro-Värmland. Henrik berättar att ett första digitalt möte har
hållits. Från Örebro LF-styrelse är Henrik och Hanna med. Från Värmland
LF-styrelse är Ann-Cristin och Anders (Sunne) med. En viktig fråga är hur kretsarna
kan samarbeta mera. NF Riks har sagt att landets styrgrupper bör ha möte vid minst
fyra tillfällen per år, men Henrik tycker att tio möten per år är lämpligt att sträva efter.

13. Övriga rapporter: inga övriga rapporter.
14. Övriga frågor: BESLUT

1) Fyra ansökningar ABCD om ekonomiskt bistånd har kommit: A)
Hallsbergskretsen får 6000kr till stöd till kostnader för tryck och porto till
tidningen Anemonen. B) Redaktionen får 1500kr för sitt arbete med att ta
fram fler avverkningsanmälningar av skogar. C) Skogsgruppen får ersättning
för den faktiska kostnaden för ínspirationsresa 22 oktober 2023, till Maria
Vildhjärta, med < 6000kr. D) Skogsgruppen får 3000kr för sin helg i
Gårdsjötorp 17-19 november 2023.

2) Jan berättar att det finns ett oöppnat naturprojekt som beviljats 172 000 kr av
Länsstyrelsen till år ett. Projektet får sedan även ersättning till år två och år
tre. Men det saknas 30 000 kr som krävs i egen finansiering. Hanna säger att
Örebrokretsen har god ekonomi och att hon tar upp frågan med
Örebrokretsen-styrelsen om eventuell satsning. Jan säger att vi kan kontakta
Länsstyrelsen dit vi nu skulle ha sänt rapport, och se om vi kan förlänga tiden
för att starta igång det första året. Det behövs en driftig projektledare. David
söker efter lämplig person. Projektet finns beskrivet i digitala portföljen i
Naturkontakt under rubriken ´Pågående Projekt´. Jonas säger att blir projektet
verklighet, kan man samarbeta med gymnasieskolor, t.ex. genom att ge
eleverna mätvärden med mera.

3) Jan är sedan juni med i Riksstyrelsen som Skattmästare. Martin Lindén var
tidigare vår kontaktperson från Riks styrelse. Nu bad Jan att få bli vår nye
kontakt från den nationella styrelsen. Hans ansvar är då kommunikation med
både Värmland och Örebro. Riksstyrelsen godkänner Jan som ny kontakt för
Värmland och Örebro. Jan säger att han kommer att undvika eventuella
jäv-situationer, och att det ska bli roligt med uppdraget som kan leda till ett
ökat samarbete mellan länen.

15. Henrik avslutar mötet.

—---------------------------------------------------------------------------------------------
Mötesordförande: Henrik Werge

—---------------------------------------------------------------------------------------------
Mötessekreterare: Hanna Sjöberg

Jan Greve
—----------------------------------------------------------------------------------------------
Justerare: Jan Greve
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Organisationsnummer 875001-8205 Styrelsemöte nr 18


Plats: kansliet, Slottsgatan Örebro, Onsdag den 20 september 2023, kl 17:30.


Kallade: Jan Greve, Sara Hillersberg, Gösta Hedlund, Hanna Sjöberg, Henrik Werge,
Gunnel Zenk Tjänsteperson: David Johansson
Gäst vid mötet: Jonas Ohlsson
Anmält förhinder: Gösta Hedlund
Med digitalt via Teams: Sara Hillersberg, Hanna Sjöberg, Gunnel Zenk, samt Henrik Werge.
Närvaro på kansliet: Jan Greve, David Johansson, Jonas Ohlsson, Henrik Werge.


1. Mötet förklaras öppnat
2. Henrik Werge väljs till mötesordförande
3. Hanna Sjöberg väljs till mötessekreterare
4. Jan Greve väljs till justerare
5. Föregående protokoll godkändes
6. Fråga om hyresdelning avseende kansliet på Slottsgatan. BESLUT: godkänt


Länsförbundet debiterar hyra för de föreningar som vistas i lokalen. Dessa föreningar
är Botaniska Sällskapet i Örebro län, Naturskyddsföreningen Örebro kretsen och
Närke Ornitologiska förening. När dessa betalat varsin del, delas återstoden mellan
Hopajola och kansliet,vilket till en del kommer att reducera hyrans summa för
Hopajola, något som framförts önskemål om.


7. Ekonomisk rapport från kassör Jan: 1/Föreningen har tidigare ansökt om kreditkort
för David och Anna. Banken har ännu inte verkställt detta eftersom det krävs att
föreningen kompletterar ansökan med diverse handlingar. Det finns egentligen inte
något skäl för att knyta en kredit till korten och därför beslutades det att i båda fallen
låta banken omvandla kreditkort till bankkort.
2/Styrelsen informeras om att det sedan flera år tillbaka finns en fordran på en av
länets kommuner. Fordran härrör från ett projekt där Länsförbundet bar
projektkostnaden och i efterhand rekvirerade likvid från kommunen (som i sin tur
erhöll medel från en extern finansiär). Knappt 90 000 återstår att betala. Trots
upprepade påstötningar har kommunen inte betalat – man hävdar att det inte finns
några pengar kvar ”på kontot”. Tjänstemannen som handhade ärendet har flyttat till
en förvaltning i en annan kommun. Naturskyddsföreningen fortsätter att driva ärendet
(eventuellt till inkasso) men får räkna med att i bokslutet för 2023 minska redovisat
resultat för 2023 med 90 000 kr. Det är ett ansenligt belopp men innebär inte något
direkt hot mot föreningens ekonomi (där eget kapital vid årsskiftet 2022 uppgick till
736 000 kr).
3/Föreningen har tre bankkonton varav två är anslutna till Swish. För att minska
bankavgifterna beslutades att ta bort Swish-funktionen på ett av bankkontona.


8. Rapport från verksamhetsutvecklaren David: 1/ Skogsstrategin (kyrkan och skogen)
har gått ut till alla länsförbund. I slutet av november landar strategin hos samtliga
länsförbund. 2/ Vi planerar en kampanj med namnet ”Granne Med Ett Kalhygge”. Vi







behöver nå ut till ”Vanligt” folk och detta är ett försök. David gör ett förslag på en
kortfilm som länkar vidare till www.kalhyggesomgranne.se där mera fakta finns. När
vi är klara med hemsida och filmer skickar vi ut detta till samtliga regioner så att de
kan vara med om de vill. 3/ Möte med kommunerna runt Vättern. Man pumpar ut
PFAS i Vättern, Örebro kommun får betala vattenledningen. Får David fortsätta jobba
med det här? Beslut: Ja. 4/Verksamhetskonferens: vad vill man prata om? Lördag
söndag 28-29/10. 5/Verksamhetsutvecklare-konferens i Stockholm: program har
kommit. Hur skapar vi mera samarbete? Hur får vi flera gemensamma kampanjer?
Skapa en regiongrupp med möten regioner emellan: en styrelsemedlem från varje
länsförbund: Värmland, Södermanland, Västmanland, Uppland, Norrbotten,
Västerbotten, Jämtland, Gävle-Dalarna, Örebro. 6/ Idé: gå ut och be om pengar för
till exempel marknadsföring av projekt: be om stöd från medlemmar och allmänheten.
Riks gör ibland redan så. Folk vill kanske ge pengar till regionala projekt: det känns
närmre. Tas upp som punkt vid nästa möte.


9. Rapport från ordföranden Henrik: En ordförandekonferens för alla
länsförbundsordförande kommer att hållas på rikskansliet Stockholm, Henrik kommer
att delta, 21-22 oktober 2023.


10. Lägesrapport angående Törsjö: Henrik har skickat in kompletterande uppgifter till den
juridiska instans som önskade sådana handlingar. Annars inväntar vi svaret,
eventuellt via domstolsbeslut, på överklagandet om att anlägga en godsterminal, ett
överklagande som Naturskyddsföreningen Örebro Län gjorde under försommaren
2023.


11. Projektrapport från Jonas O: Jonas berättar om de tre projekt där han är aktivt
ansvarig projektledare. Projekt 1) Lärande Vatten 3, återställer vattendrag
tillsammans med skolelever. Projekt 2) Våtmark & Vatten 2, återställer mossar och
myrar, tillsammans med skolelever: sjundeklassare från Stora Valla, Degerfors.
Projekt 3) Våtmark & Vatten 3 är utan skolelever. I de två projekten där skolelever
deltar så utför eleverna manuella åtgärder, och får ökad kännedom om
naturvårdande yrken, då man träffar personer från olika yrkeskategorier inom
området, tex Anna Eklund från Hjälmaren Vattenvårdsförbund, Sebastian Fall, som
utför vattenrestaurering (Länsstyrelsen Örebro län), och en fiskevårdskonsult, också
denne från Länsstyrelsen som inventerar fisk i vattendrag. Man har inom projekt 1)
Lärande Vatten, lektioner med samma klass i tre olika steg där man möter olika
kvaliteter: steg ett handlar om Öring- och flodpärlmusslan med rundvandring i
Pershyttan, där man får se ett friskt ekosystem. Steg två förs eleverna till ett rensat
vattendrag, där inga förutsättningar för öring eller flodpärlmusslor finns. På den
platsen utförs naturvårdande åtgärder med ledning av Länsstyrelsen. Steg tre är en
studieresa till Skogsmästareskolan vid SLU Skinnskatteberg där de får träffa Johan
Törnblom som berättar om sitt forskningsarbete med flodpärlmusslor. Eleverna tycker
över lag att allt det här är väldigt roligt och intressant. I år har totalt fler än 150 elever
varit med. Man tar en klassgrupp alltså en (1) dag istället för tre dagar. I Örebro
samarbetar Jonas med elever och gymnasieklasser från Rudbecksskolan och
Virginska skolan. Alléskolan i Hallsberg är en tredje skola. I år har en bonus varit ett
samarbete med Lotta Sörman i Nora, som haft lektioner för en barn & fritidsklass från
Virginska skolan. De har besökt naturreservat där Lotta har utformat och delat en
naturlektion, sedan har i sin tur barn & fritidsklassen utformat sin egen version av
naturlektion som delats med 6-åringar i barngrupper. Den 31 december 2024
avslutas projektet som inte har elever, de två andra projekten med elever avslutas 28







februari 2025. Förutom elevernas manuella arbete så anlitas professionell
arbetskraft, en entreprenör som utför maskinella större grävarbeten och skapar större
mossproppar som mer komplett restaurerar våtmarkerna. Edsbackamossen i
Degerfors kommun är nu en restaurerad våtmark. Sveaskog är nöjda och har gett
bifall till att våtmarksprojektet 2 ska restaurera nästa mosse.


12. Rapport styrgruppen Örebro-Värmland. Henrik berättar att ett första digitalt möte har
hållits. Från Örebro LF-styrelse är Henrik och Hanna med. Från Värmland
LF-styrelse är Ann-Cristin och Anders (Sunne) med. En viktig fråga är hur kretsarna
kan samarbeta mera. NF Riks har sagt att landets styrgrupper bör ha möte vid minst
fyra tillfällen per år, men Henrik tycker att tio möten per år är lämpligt att sträva efter.


13. Övriga rapporter: inga övriga rapporter.
14. Övriga frågor: BESLUT


1) Fyra ansökningar ABCD om ekonomiskt bistånd har kommit: A)
Hallsbergskretsen får 6000kr till stöd till kostnader för tryck och porto till
tidningen Anemonen. B) Redaktionen får 1500kr för sitt arbete med att ta
fram fler avverkningsanmälningar av skogar. C) Skogsgruppen får ersättning
för den faktiska kostnaden för ínspirationsresa 22 oktober 2023, till Maria
Vildhjärta, med < 6000kr. D) Skogsgruppen får 3000kr för sin helg i
Gårdsjötorp 17-19 november 2023.


2) Jan berättar att det finns ett oöppnat naturprojekt som beviljats 172 000 kr av
Länsstyrelsen till år ett. Projektet får sedan även ersättning till år två och år
tre. Men det saknas 30 000 kr som krävs i egen finansiering. Hanna säger att
Örebrokretsen har god ekonomi och att hon tar upp frågan med
Örebrokretsen-styrelsen om eventuell satsning. Jan säger att vi kan kontakta
Länsstyrelsen dit vi nu skulle ha sänt rapport, och se om vi kan förlänga tiden
för att starta igång det första året. Det behövs en driftig projektledare. David
söker efter lämplig person. Projektet finns beskrivet i digitala portföljen i
Naturkontakt under rubriken ´Pågående Projekt´. Jonas säger att blir projektet
verklighet, kan man samarbeta med gymnasieskolor, t.ex. genom att ge
eleverna mätvärden med mera.


3) Jan är sedan juni med i Riksstyrelsen som Skattmästare. Martin Lindén var
tidigare vår kontaktperson från Riks styrelse. Nu bad Jan att få bli vår nye
kontakt från den nationella styrelsen. Hans ansvar är då kommunikation med
både Värmland och Örebro. Riksstyrelsen godkänner Jan som ny kontakt för
Värmland och Örebro. Jan säger att han kommer att undvika eventuella
jäv-situationer, och att det ska bli roligt med uppdraget som kan leda till ett
ökat samarbete mellan länen.


15. Henrik avslutar mötet.


—---------------------------------------------------------------------------------------------
Mötesordförande: Henrik Werge


—---------------------------------------------------------------------------------------------
Mötessekreterare: Hanna Sjöberg


Jan Greve
—----------------------------------------------------------------------------------------------
Justerare: Jan Greve
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    "signature_data": {
      "sign_ip": "2.68.233.155",
      "orderRef": "19a2936a-e19c-42c2-bfe9-5321268164cf",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "8137007258de2ab11c69b88249e9f6f89052a77b93651df09ebb9bf770657dc0",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 158460
      }
    ],
    "sign_time": "2023-10-02T10:22:50.830Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Styrelsemöte nr 18 NF Örebro Län 230920 (2).pdf\nStorlek: 158460 byte\nHashvärde SHA256: 8137007258de2ab11c69b88249e9f6f89052a77b93651df09ebb9bf770657dc0",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "693180e4d9e74eaa599b9b2a17f5c7c5da54cf48e4cc1133cab8ba991bb650aa",
    "sign_ip": "94.234.100.21",
    "full_name": "HENRIK WERGE",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.234.100.21",
      "orderRef": "b360a19b-1076-45bd-ad84-1c5af4fa9bee",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "8137007258de2ab11c69b88249e9f6f89052a77b93651df09ebb9bf770657dc0",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 158460
      }
    ],
    "sign_time": "2023-10-02T10:27:34.298Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Styrelsemöte nr 18 NF Örebro Län 230920 (2).pdf\nStorlek: 158460 byte\nHashvärde SHA256: 8137007258de2ab11c69b88249e9f6f89052a77b93651df09ebb9bf770657dc0",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "f8e098a7006ff7de0a8a49cbb710305b0118ce668854016fd66873bf6181641c",
    "sign_ip": "95.193.181.224",
    "full_name": "Jan Greve",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "95.193.181.224",
      "orderRef": "2514b864-6be4-46e5-b733-6d0816c4a237",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "8137007258de2ab11c69b88249e9f6f89052a77b93651df09ebb9bf770657dc0",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 158460
      }
    ],
    "sign_time": "2023-10-02T12:08:55.676Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Styrelsemöte nr 18 NF Örebro Län 230920 (2).pdf\nStorlek: 158460 byte\nHashvärde SHA256: 8137007258de2ab11c69b88249e9f6f89052a77b93651df09ebb9bf770657dc0",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
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